
PROTOKOLL nr 12 den 2/9/57 vid sammanträde 
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, Eckerbrant, Lövdahl
och Liliequist

Förhindrad: Norén.

§ 87.
I närvaro av S. Bergh och W. Lyberg från fotbollssektionen över

lämnade ordföranden till nämnda sektion en ordförandeklubba i trä, som 
skänkts till föreningen av Supporterklubben och som symboliserade fot
bollsverksamheten.

§ 88.
Föredrogs ÖS-protokoll från den 17/6, 5/8 och 19/8, vilka godkändes 

i befintligt skick.

§ 89.
Redogjorde vice ordföranden för det sammanträde, som han bevistat 

tillsammans med ordföranden och S. Bergh och B. Sandberg från fotbolls- 
sektionen med representanter för IFK Stockholm (L. Söderström, I. Meurlin, 
N. Nordlind och Å. Ericsson). Vid sammanträdet bekräftades en tidigare 
muntlig överenskommelse att inga övergångar av fotbollsspelare godkännas 
med mindre än att bägge klubbarnas styrelser sanktionerat sådan övergång. 
Kontaktmän i aktuella frågor blir för DIF Bergh och för IFK Meurlin.

§ 90.
Då på föreningens skrivelse till Sparta i Malmö med anhållan om 

ett omedelbart reglerande av dess skuld på kr. 3.000 ännu efter två måna
ders väntan något svar ej avhörts, beslöts lämna ärendet till inkassering 
genom Justitia. Skattmästaren svarar för åtgärden.

§ 91.
På förslag av Lövdahl beslöts att närmast för en genomgång av frågor 

i anslutning till fritidsverksamhetsanslagen ordna en träff med sektions
representanter. Lövdahl uppdrogs planera för sammanträffandet.

§ 92.
Uppdrogs åt Lövdahl att i ungefärlig överensstämmelse med 1956 års 

ansökan om anslag för material och verksamheten i övrigt färdigställa så
dan ansökan gällande innevarande år enligt översänt formulär. Rekommen
derades Lövdahl att samtidigt göra en förteckning över de anslagsmöjlig
heter, som stod de olika sektionerna till buds och att tillhålla dem att 
också ta vara på dessa möjligheter till kassaförstärkningar.

§ 95.
För ett samordnande av ungdomsarbetet inom fotbolls- och ishockey

sektionerna gavs Nordlund i uppdrag kontakta resp. parter.

§ 94.
Uppdrogs åt sekreteraren att till nästa sammanträde utarbeta för

slag till upplysningsskrift om föreningen att tillsammans med styrelse
matrikel utgöra en "Var, när och hur"-kalender för nya DIF-medlemmar.



§ 95.
Förelåg skriftligt amorteringsförslag från B. Grive gällande dennes 

skuld till bordtennissektionen. Förslaget godkändes.

§ 96.
Diskuterades förslag till utmärkelser till högt förtjänta medlemmar, 

bl.a. någon ny form av märke, exempelvis ett 25-årsmärke, och i samband 
härmed ventilerades också möjligheten att utse hedersledamöter i för
eningen. Innan någon åtgärd i den senare riktningen företas, beslöts 
försöka få till stånd en förteckning över nuvarande hedersledamöter. En 
samlad sådan förteckning har länge varit ett önskemål, och det beslöts 
nu att ge uppdraget att efterforska medlemmar, vilka erhållit heders
ledamotskap, till intendenten Norén.

I anslutning härtill diskuterades även fastställande av ett s.k. tur
némärke, närmast avsett att utdelas till ledare och andra personer vid 
utlandsturnéer. Uppdrogs åt skattmästaren att på motto "Bågspännaren" 
komma med ett förslag i frågan.

§ 97.
Med anledning av förre sektionsordf. i handboll Carl Schultzes 50-års

dag, som inträffat under sommaren, beslöts tilldela honom lämplig present 
förslagsvis föreningens bordsstandar, sedan undersökning gjorts att han 
ej redan innehar detta.


